

# Le Comptoir Menus



## DBS Lunch Menu

### STARTER

*Tropical Salad*

with tamarind sauce and cashew nuts

### CHOICE OF MAIN COURSE

*Grilled Snapper*

with fresh chilis & sambal

*Baby Back Ribs*

bbq pork ribs marinated in spices with coconut potato puree & baby leeks

*Soy-Marinated Eggplant*

with coconut potato puree, pickled daikon & carrots

### DESSERT

*Chocolate Sponge Cake*

with milk chocolate and kaffir lime cream, coriander & mango sorbet

HK\$168 per guest

All prices subject to 10% service charge  
Dishes and ingredients subject to variation due to seasonal availability.



## DBS Dinner Menu

### CHOICE OF STARTER

*Coconut Smoked Duck*

free-range duck smoked in coconut husk with mixed beans salad

*Tropical Salad*

with tamarind sauce & cashew nuts

### CHOICE OF MAIN COURSE

*Chicken Rica-Rica*

spring chicken marinated in lemongrass sambal and lime leaves

*Vegetable Curry*

tempeh, chayote, tofu, pickled cabbages, burnt baby corns in white curry

*Wagyu Short Ribs*

72-hour slow cooked wagyu, pickled baby carrots, cashew nut sauce & beef bone broth

### DESSERT

*Crispy Coffee Cake*

with banana ice cream

HKD 388 per guest

All prices subject to 10% service charge  
Dishes and ingredients subject to variation due to seasonal availability.

# Le Comptoir Menus



## DBS DINNER MENU 2019/20

Amuse Bouche

### TUNA 'NIGIRI'

Pomelo, Quinoa, Royal Schrencki Caviar

### CELERIAC 'RISOTTO'

Lobster, Laksa

### PIGEON

Cabbage, Ikura, Truffle

### DACQUOISE

Salted Egg, Vanilla

### PEACH

Celtuce, Kaya

HKD 788 per guest

All prices subject to 10% service charge  
Dishes and ingredients subject to variation due to seasonal availability.



SILENCIO

## DBS Dinner Menu

### Tomato

Kumamoto Tomatoes, Parmesan Dashi & Shiso

### Pablo

Coffee Cured Hamachi, Watercress Puree & Pickled Shallots

### Wagyu

Charcoal Grilled Wagyu with Goma Truffle Ponzu

### Silencio Sushi Selection

Four Pieces of Chef's Daily Selection

### Mango Chacha

Coconut Pancake, Coconut Sorbet, Fresh Mango & Black Sesame Foam

HK\$ 688 per guest

All prices subject to 10% service charge  
Dishes and ingredients subject to variation due to seasonal availability



## DBS Omakase Dinner

### 前菜 Seasonal Starters

*Sake Pairing: Zaku Miyabi no Tomo Nakadori Jumai Daiginjo  
Tsugi no Tamayura Junmai Daiginjo*

### 握り鮓 Nigiri

*Sake Pairing: Zaku Miyabi no Tomo Nakadori Jumai Daiginjo  
Kimi No I Yamahai Junmai Ginjo*

### 巻物 Maki

*Sake Pairing: Zaku Miyabi no Tomo Nakadori Jumai Daiginjo*

### お椀物 Miso soup

### デザート Desserts

*Pairing: Plum Liqueur*

HK\$2,188 per person

*(inclusive of sake pairing)*

All prices are subject to 10% service charge  
Dishes and ingredients subject to variation due to seasonal availability

# Le Comptoir shop list

Restaurant	Email	Address	Phone	Business hour
Poem	poem@lecomptoir.hk	中環雲咸街33號 LKF Tower 5樓 5/F, LKF Tower, 33 Wyndham Street, Central	2810 6166	<ul style="list-style-type: none"> <li>•Lunch: Monday - Friday 12pm–3pm</li> <li>•Brunch: Saturday &amp; Sunday 11am – 4pm</li> <li>•Dinner: Monday – Sunday 6 pm – 11pm</li> <li>•Happy Hour: Monday - Friday 5-8pm, Saturday &amp; Sunday 6-8pm</li> </ul>
Bibo	Bibo@lecomptoir.hk	上環荷李活道163號地舖 G/F, 163 Hollywood Road, Sheung Wan	2956 3188	<ul style="list-style-type: none"> <li>•Weekend Lunch : Saturday &amp; Sunday 12:00 pm - 2:00pm</li> <li>•Dinner: Daily 6:00 pm - 10:00 pm</li> <li>•Wine Bar: Daily 5:00 pm - 12:30 am</li> </ul>
Silencio	silencio@lecomptoir.hk	中環蘭桂坊雲咸街33號LKF Tower 6樓 6/F, LKF Tower, 33 Wyndham Street, Lan Kwai Fong, Central	2480 6569	<ul style="list-style-type: none"> <li>•Weekend Brunch : Saturday &amp; Sunday 12:00 pm - 2:30 pm</li> <li>•Dinner: Daily From 6:00 Pm Until 3:00 am</li> </ul>
Umi	umi@lecomptoir.hk	上環荷李活道159號地下3號舖 Shop 3, G/F, 159 Hollywood Road, Sheung Wan	2956 3177	<ul style="list-style-type: none"> <li>•Lunch: 12:00pm and 1:30pm</li> <li>•Dinner: 18:30pm and 20:30pm.</li> <li>•Closed on Sundays</li> </ul>

## DBS Treasures Christmas Privileges

### Christmas Privileges - General Terms and Conditions

1. DBS Treasures Christmas Privileges (the “**Promotion**”) is available to DBS Treasures customers of DBS Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”) who receive the Bank’s marketing communication for the Promotion (“**Customers**”).
2. Unless otherwise specified below, the Promotion shall run from 1 December 2019 to 31 December 2019 (the “**Promotion Period**”).
3. Customers must be a DBS Treasures customer at the time the below offers are given.
4. All products and services are subject to availability and on a first come first serve basis while stocks last.
5. The prices of all products and services published on the related webpage are for reference only. No notice will be made should there be any changes.
6. The Bank is not the supplier of the products/services or the description, photos or reference prices in relation to the products/services published in our website (which are intended to be for reference only). Any enquiries, claim or complaint in relation to the quality or availability of the products/services or the accuracy of any of the aforementioned information contained in our website shall be directed to the relevant supplier. The Bank shall assume no liability in respect thereof.
7. The Bank shall not accept any liability for any loss incurred by Customers should the participating merchants refuse to provide the offers.
8. The Bank and the respective merchants may change these terms and conditions and/or modify/terminate the Promotion without prior notice. The Bank’s and the respective merchant’s decision are final.
9. In the event of any dispute between Customers and the respective merchant, the decision of the respective merchant shall be final.
10. If the Customer becomes a non-DBS Treasures customer or if there is abuse/non-compliance by the Customer during the Promotion Period, the Customer cannot enjoy the Promotion. The Bank will not credit the reward or where the reward has been credited, the Bank may debit the value of any reward or other gifts from the Customer's account(s) without prior notice and/or take action to recover any outstanding amounts.
11. All offers under the Promotion cannot be exchanged for cash, credit limit or other prizes.
12. The English version shall prevail if there is any inconsistency between the English and Chinese versions.

### Christmas Privileges Specific Terms and Conditions - Le Comptoir

13. Customers shall enjoy exclusive DBS lunch and dinner menus at preferential pricing during the Promotion Period, except that the following blackout dates apply: 24th, 25th, 26th, 31st December 2019.
14. In order to enjoy this offer but subject to clause 15 below, Customers shall make reservation with the relevant restaurant by phone or email, citing that they are enjoying DBS promotion. Customers may be required to present DBS Treasures ATM Card or Eminent Credit Card as identification upon request.
15. Reservations at UMI shall require prepayment in order to be processed. Prepayment can be processed via:  
[www.ikky.com/en/restaurant/6683/umi?cover=1](http://www.ikky.com/en/restaurant/6683/umi?cover=1)
16. This offer cannot be used in conjunction with other in-venue promotional offers.

## 星展豐盛理財 獨家聖誕 優惠禮遇

### 「獨家聖誕 優惠禮遇」 - 一般條款及細則

1. 星展豐盛理財聖誕優惠（「優惠」）只適用於星展銀行（香港）有限公司（「銀行」）之星展豐盛理財客戶（「客戶」）並接收優惠資訊。
2. 除特別註明外，優惠期由 2019 年 12 月 1 日至 2019 年 12 月 31 日（「優惠期」）。
3. 客戶在使用此優惠時必須仍然為星展豐盛理財客戶。
4. 所有產品及服務之優惠名額有限，先到先得，用完即止。
5. 載於此網頁的所有產品及服務的價格僅供參考之用，如有任何調整，恕不另行通知。
6. 本行並非產品/服務的供應商，載於此網頁的產品/服務資料、圖片或參考售價亦非由本行提供並只供參考。如對產品/服務的質素或供應情況或此網頁內任何上述資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向有關商戶提出。本行對此不承擔任何責任。
7. 如果參與商戶拒絕提供優惠，銀行不會對客戶造成的任何損失承擔任何責任。
8. 本行及有關商戶可以修改本條款及細則及/或更改或終止優惠。本行及有關商戶的決定為最終決定。
9. 如有任何爭議，相關商戶保留最終決定權。
10. 如果客戶為非星展豐盛理財客戶，或者在促銷期間客戶濫用/不遵守條款及細則，客戶將不能享用優惠。銀行將不會受予客戶優惠，銀行將在不作通知下從客戶戶口扣除有關優惠的價值及/或採取行動以追討有關金額。
11. 本優惠的所有獎賞及/或禮遇不可兌換現金、信用額或其他獎賞。
12. 如中、英文版本不一致，概以英文版本為準。

### 「獨家聖誕 優惠禮遇」特別條款及細則 - Le Comptoir

13. 客戶可以優惠價享用特選午餐/晚餐菜單，唯優惠不適用於2019年12月24,25 及31日。
14. 以享用此優惠，客戶要遵守第15條條款，亦需要透過餐廳電話或電郵進行預訂並提及此星展銀行客戶優惠介時客戶亦需要出示其星展豐盛理財之提款卡或 Eminent 信用卡以作身份鑑定
15. 如若進行“海”之預訂，客人需預先透過[www.ikky.com/en/restaurant/6683/umi?cover=1](http://www.ikky.com/en/restaurant/6683/umi?cover=1)付款，才得以確認。
16. 此優惠價不能與其他店內優惠一起使用。